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Kort grunnlag for behandlingen av søknad om økonomisk støtte til Sandøy-
museum:
 

1.   Stedet er huset Betania, et hus som er godt vedlikeholdt. Indremisjonen ga
det til ildsjelene som står bak dette og disponeres fritt.Dette må
formaliseres, velge et styre og registrere i Brønnøysund.

2.   Studentene fra NTNU jobber gratis, har et tilskudd fra Trondheimsregionen
på ca 4000,- pr student

3.   Betania stiller med ca 10.000,-
4.   Vi har snakket med Innovasjon Norge. De ønsker et møte og kan tenke seg

dette som en perle i « En perle på ei snor»
5.   Råkvåg Anno 1930  ønsker ¨å få en utstilling årlig inn i sitt arrangement.
6.   Dette er en unik mulighet til å få tatt vare på det Sandøy etterlot deg
7.   Museet tenkes som et moderne , digitalt museum, med musikk, filmer,

bilder og en film om hans liv
8.   Totalbeløpet det søkes om er kalkulert av en økonom på NTNU. Selvsagt

trengs ikke hele beløpet med en gang, det kan godt fordeles over perioden
sept 2018 til april 2019.

9.   Mange mener at dette kunne plasseres i et annet hus og overtas av andre
i Råkvåg. Da glemmer vi at Råkvåg er delt i to her og at våre planer er de
eneste som vil ta vare på Sandøys minne. Bryggeriutstillinga har også et
Sandøyrom. Det er flott. Da kommer dette i tillegg.

10.               Rissa Kunstforening, som undertegnede og Sandøy i fellesskap (
sammen med andre), stiftet på 1970-tallet, har i dag samlingen  og stiller
den til disposisjon for museet.

 
Kall meg inn til møte, dersom dere har spørsmål.
Ikke forspill denne muligheten til å tilføre kommunen enda en attraksjon!
 
Harald Fagervold
Talsmann for ildsjelene
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